
Referat FAU møte 17.januar, 2024
Tilstede: Jorid Næss-Torheim, Ingvild M. Møller, Cathrine Nodberg, Håkon Bekeng Flemmen, Gunnar
Grenlee, Håvard Aaslund, Jørgen Andersen, Mona Aamodt, Ann Karin Nilsen-Kildal

Foreldrerepresentanter: Nina Vestlund (3c) Anette Vestlund (3c),

Forfall: Rashid Nawaz, Marta Skandsen, Lillian Vatnøy,

Rektor Ricke Mûller deltok første del av møtet.

Referent: Ingvild Møller

Referatet fra forrige møte ble godkjent

Sak 1 Skjermbruk/ bruk av læringsbrett i skolen
● Rektor ønsker å diskutere bruken av læringsbrett på skolen. Skolen ønsker å vente med å

innføre læringsbrett for de aller minste. Imidlertid har de nylig mottatt et rammebrev fra UDE
som pålegger skolen 1:1 elev og pc/ læringsbrett. Skolen står altså ikke fritt til å velge dette
bort. Budsjettsituasjonen er slik at skolen ikke har råd til å gå til innkjøp av både læringsbrett
og bøker.

FAU stiller seg kritisk til utstrakt bruk av læringsbrett i undervisningen, særlig for de minste.
Forskning viser bla. at konsentrasjonsevnen svekkes, og at barna ikke lærer å lese og skrive
godt nok med utstrakt bruk av læringsbrett på bekostning av bøker. Foreldrerepresentantene
påpeker at nasjonale føringer tilsier at skjermbruk i skolen skal reduseres. Rammebrevet tar
ikke hensyn til dette. Skolen og FAU ønsker å gå sammen og se på muligheten for større
bredde i de pedagogiske verktøyene, flere bøker og redusert bruk av læringsbrett, spesielt for
de minste. Vi ønsker derfor å be om dispensasjon fra 1:1-pålegget. FAU vil jobbe videre med
dette fremover.

Sak 2. Låste dører i friminuttene
● Barn som ikke går på morgen-aks har ikke tilsyn før skolestart, dette er foreldrenes ansvar.

Det er ikke lov å oppholde seg i garderobene mellom 08 og 0815. FAU stiller spørsmål om
barna kan få lov til å gå inn i garderoben og henge av seg sekken. Det er bekymring for at nå
som det er mye snø, og ungene baser og leker, kan læringsbrett i sekken bli ødelagt. Ricke skal
undersøke dette med AKS og komme tilbake til FAU.

● En forelder har opplevd at barnet glemte å ta på seg noe før friminutt, men fikk ikke lov til å
gå inn for å hente, selv om det var svært kaldt da. Rektor er enig i at slik skal det ikke være.

● Det er 2 toaletter til bruk for 1.- 4. trinn. Skolen opplever at dette er nok. Det er ikke behov
for å spørre voksne, dørene åpnes når de ringer på. Skolen er fornøyd med ordningen som er
vedtatt i Arbeidsmiljøutvalget ( AMU) og opplever mindre bråk inne og økt sikkerhet.
Ordningen er planlagt videreført.

● FAU oppfordrer skolen til å lage retningslinjer for at barn kan være inne i friminuttene når det
er svært kaldt ute (eks – 15 C)

● FAU er delt i synet på om låste dører er en grei ordning eller ikke. Forelder har undersøkt med
UDE og det er ikke en vanlig praksis med låste dører på andre skoler.



● Er det behov for at dørene er låst i hele tidsrommet fra 8 – 13? Kan det f.eks være låst kun i
friminuttene?

● FAU vil følge denne saken framover, og etterspørre status og informasjon fra skolen hvordan
dette tiltaket evalueres.

Sak 3. Psykisk helseplan for Høybråten skole.
● Ricke fortalte kort om psykisk helseplan for Høybråten skole. Dette er et stort dokument som

favner veldig bredt og er i hovedsak til intern bruk. FAU har tidligere etterlyst en
handlingsplan mot mobbing og rasisme og opplever ikke at dette svarer ut det. Det ønskes
informasjon om hva skolen konkret gjør av aktiviteter/tiltak for å styrke fellesskapet blant
elevene og for å motvirke mobbing (f.eks blime og andre aktiviteter). FAU ønsker et skriv noe
som er mer kortfattet og forståelig, og rettet mot foreldre.

● Høybråten skole har ansatt en person som skal ha ansvar for å bidra til å høyne kunnskapen
om rasisme slik at skolen bedre kan jobbe mot dette.. Skolen blir Dembra skole fra høsten.

Sak 4. Årsrapporten
● Godkjent digitalt

Sak 5. Stikk-innom
● Stikk-innom er neste uke, 22. og 23. januar. Ann Karin tar ansvar for å printe ut lister over

foreldre som skal være vakter, og krysses ut hvem som deltar.
● Ann Karin kan ta ansvar for å legge ut lister på klassekontakt-siden.
● FAU har investert i nytt karaokeutstyr. I tillegg trengs en pc og muligens en bærbar høyttaler. I

tillegg er ønskelig med lisens til Cara-fun som gir tilgang til sanger.
● Ann Karin legger ut på Høybråtenportalen og hører om noen har brettspill å donere til oss.
● FAU vil prøve ut å opprette en VIPPS konto som kan brukes til å betale med (mest aktuelt for

de store)

Sak 6. Trafikk-aksjonen
● Jorid har tatt teams-møte med NAF. Oppstart av aksjon er man 29. jan. Det blir sendt

informasjon på skolemelding.
● Det er lov å benytte Kiwi som dropp-sone. Håkon flytter skiltet om «droppsone» fra

tannlegen.
● Enveiskjøring av Bergtunveien og Linjeveien er vedtatt, men ikke implementert.

Sak 7. informasjon fra driftsstyret
● Budsjettet for Høybråten skole ble gått gjennom på møtet. Skolen har fått innvilget noe mer

midler, men det går i stor grad til å dekke økte kostnader

Sak 7. Evt
● Er det mulig for FAU å organisere klasse-kontoer, slik at det ikke opprettes på enkeltpersoner?

Blir dette mye administrasjon for FAU? Dette må undersøkes videre
● Lekser – det oppleves som at første klasse har mye lekser. FAU ønsker ikke lekse-fri skole, men kan

mengden sees på?
● FAU vil arrangere stormøte med mobbe-ombudet etter påske.


